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Geacht college, 
 
Volgens onderzoek gedaan door SOMO, in opdracht van Greenpeace, neemt de gemeente Rijswijk 
nog kolenstroom af voor haar eigen elektriciteitsgebruik. Uit de ‘Europese openbare aanbesteding 
levering aardgas en elektriciteit’ van het collectief van gemeenten Delft, Leidschendam-Voorburg, 
Midden-Delfland, Pijnacker-Nootdorp, Rijswijk, Voorschoten, Wassenaar, Westland en Zoetermeer 
blijkt dat in 2014 het elektriciteitsverbruik van de gemeente Rijswijk 6.033.604 kWh was op een totaal 
van 55,577,893 kWh voor het hele collectief. Daarvoor koopt het collectief van gemeenten 
groencertificaten van goede kwaliteit in, maar neemt het stroom af van een energieleverancier Engie 
(GDF Suez), die zijn stroom voornamelijk opwekt met behulp van kolencentrales.  
 
In het ‘Klimaatakkoord Gemeenten en Rijk 2007-2011’ hebben gemeenten afgesproken vanaf 2015 
100% duurzaam in te kopen. In de duurzaamheidsagenda 2020 van de gemeente Rijswijk is er veel 
aandacht voor de transitie naar duurzame energie, door o.a. het aandeel duurzame energie van het 
totale energieverbruik te verhogen. En in het aanbestedingsdocument staat: “De gemeente Rijswijk 
vindt het belangrijk om zelf het goede voorbeeld te geven.” Het inkopen van kolenstroom past daar 
niet bij. 
 
Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen: 
1. Gecorrigeerd naar inwoneraantal verbruikte Rijswijk in 2014 na Zoetermeer de meeste elektriciteit 

van de gemeenten in het collectief. Hoe is dit te verklaren? 
2. Is Engie (GDF Suez) de enige stroomleverancier voor de gemeente Rijswijk? Zijn er naast de 

collectieve Europese aanbesteding ook contracten afgesloten met andere leveranciers? Zo ja, 
welke en wanneer lopen deze contracten af? 

3. De aanbesteding loopt tot 31 december 2017 met optiejaren 2018 en 2019. Is het college bereid 
om deze aanbesteding bij de eerstvolgende mogelijkheid te beëindigen en dus niet met een of 
twee jaar te verlengen? 

4. Is het college bereid om, zodra het mogelijk is, over te stappen op energieleveranciers die wel 
100% groene stroom leveren? 

 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Marieke Alberts 


